

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE FRANÇAISE:

M. ARISTIDE BRIAND, Député, Ministre des Affaires étrangères.

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE HELLÉNIQUE:

M. A. MICHALAKOPOULOS, Vice-Président du Conseil des Ministres, Ministre des Affaires étrangères.

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE DE LETTONIE:

M. G. ALBAT, Envoyé extraordinaire et Ministre plénipotentiaire, Secrétaire général au Ministère des Affaires étrangères.

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE DE LITHUANIE:

Le docteur DOVAS ZAUNIUS, Ministre des Affaires étrangères.

SA MAJESTÉ LE ROI DE NORVÈGE:

Le docteur CHRISTIAN L. LANGE, Secrétaire général de l'Union Interparlementaire.

SA MAJESTÉ LA REINE DES PAYS-BAS:

Le jonkheer JOHN LOUDON, Envoyé extraordinaire et Ministre plénipotentiaire près le Président de la République française, ancien Ministre des Affaires étrangères.

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE DU PÉROU:

M. JOSÉ MARIA BARRETO, Délégué permanent auprès de la Société des Nations.

SA MAJESTÉ IMPERIALE LE SHAH DE PERSE:

M. HUSSEIN ALA, Envoyé extraordinaire et Ministre plénipotentiaire près le Président de la République française.

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE DE POLOGNE:

M. HIPOLIT GLIWIC, Vice-Président du Sénat, ancien Ministre du Commerce et de l'Industrie.

THE PRESIDENT OF THE FRENCH REPUBLIC:

M. ARISTIDE BRIAND, Deputy, Minister for Foreign Affairs.

THE PRESIDENT OF THE HELLENIC REPUBLIC:

M. A. MICHALAKOPOULOS, Vice-President of the Council of Ministers, Minister for Foreign Affairs.

THE PRESIDENT OF THE LATVIAN REPUBLIC:

M. G. ALBAT, Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary, Secretary-General at the Ministry for Foreign Affairs.

THE PRESIDENT OF THE LITHUANIAN REPUBLIC:

Dr. DOVAS ZAUNIUS, Minister for Foreign Affairs.

HIS MAJESTY THE KING OF NORWAY:

Dr. CHRISTIAN L. LANGE, Secretary-General of the Inter-Parliamentary Union.

HER MAJESTY THE QUEEN OF THE NETHERLANDS:

Jonkheer JOHN LOUDON, Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary accredited to the President of the French Republic, former Minister for Foreign Affairs.

THE PRESIDENT OF THE REPUBLIC OF PERU:

M. JOSÉ MARIA BARRETO, Permanent Delegate accredited to the League of Nations.

HIS IMPERIAL MAJESTY THE SHAH OF PERSIA:

M. HUSSEIN ALA, Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary accredited to the President of the French Republic.

THE PRESIDENT OF THE POLISH REPUBLIC:

M. HIPOLIT GLIWIC, Vice-President of the Senate, former Minister of Commerce and Industry.